

# Referat af bestyrelsesmøde d 26/9-2023

## Dagsorden:

1. Godkendelse af indkaldelse
2. Formanden har ordet
3. Kasseren har ordet
4. Starte hold med autister mellem 8 og 14 (Michael)
5. Penge forbrug ved stævner.
6. Kæmpere som har det svært økonomisk
7. Rydde op i lokale / sætte diverse op.
8. Torsdag voksen motion oppe i lille sal
9. Antal medlemmer til træning. Mulighed for lille sal om mandagen
10. Hvordan håndterer vi JGI hovedbestyrelsen. Adgang til faciliteter i Jyllinge hallen.
11. Nicolai har 10 min
12. Eventuelt

## Til stede:

Michael Munch Madsen - formand  
Martin Nielsen - Sekretær  
Claus Svensson - Kasserer  
Søren Pedersen - Bestyrelsesmedlem  
Frank Sejer Jensen - Bestyrelsesmedlem  
Peter Rasmussen - Bestyrelsesmedlem  
Nicolai Brenøe - Bestyrelsesmedlem

## Fraværende:

## Referat:

1. Godkendelse af indkaldelse
  - a. Godkendt dog fjernes punkt 4 og 9.
2. Formanden har ordet
  - a. Mange på børneholdet
  - b. Christian har overtaget børneholdet fra Morten
  - c. Michael sender mail ud, gerne korte svar men svar.
  - d. Tænk over hvordan man formulerer sig
  - e. Vi er her for at have det sjovt.
  - f. Bedre til at hjælpe hinanden
  - g. Fjernsyn ikke leveret men Peter har et vi kan købe.
3. Kassereren har ordet
  - a. Der er kommet penge fra spejlene og alt clearet med kommunen.
  - b. Regnskabet ser fint ud og gode likvide midler.
  - c. Claus tjekker op på betaling af leje af Stougaardens beboerhus til sommerfesten 2023
4. Starte hold med autister mellem 8 og 14 (Michael)
  - a. Udgået
5. Penge forbrug ved stævner.
  - a. Der skal være klare retningslinjer for hvad man må bruge af penge når man er afsted til stævner
  - b. Der afsættes et punkt til at afklare retningslinjer. De skal være nemt tilgængelige.
  - c. Der opfordres til at tænke over hvad man finder rimeligt.
  - d. Claus sender de gældende retningslinjer ud.
  - e. Hvad gør vi hvis nogen trækker sig/aflyser. Ved kort varsel betaler man selv dog ikke ved sygdom.
  - f. Bedre kommunikation hvad der skal betales for og hvornår
  - g. Ved aflysning skriv på Facebook om andre vil med.
6. Kæmpere som har det svært økonomisk
  - a. Klubben betaler som udgangspunkt bro, brændstof og deltagergebyr for kæmpere/trænere
  - b. Som tilskuer er det først til mølle ved ledige pladser. Ansvarer ligger hos Michael Munk Madsen som står for turene mht. kørsel, hotel osv. hvis andet ikke er aftalt.
7. Rydde op i lokale / sætte diverse op.
  - a. Nicolai melder ud om en dag til dette samt punkter for dagen.
  - b. Motion skal sørge for at rydde op efter træning.
  - c. Tage billeder af placering og sæt op.
  - d. Nicolai sørger for at sætte ny børste på Meyer (Robot støvsuger)
  - e. Bælter må gerne hænges op ved lejlighed. En hylde eller lignende.
8. Torsdag voksen motion oppe i lille sal
  - a. Motionsholdet skal træne i lille sal, da Frank starter op med sparring mellem 18 og 19 for ungdomsholdet fra torsdag 5. oktober.
9. Antal medlemmer til træning. Mulighed for lille sal om mandagen
  - a. Udgået
10. Hvordan håndterer vi JGI hovedbestyrelsen. Adgang til faciliteter i Jyllinge hallen.

- a. Udskudt til næste bestyrelsesmøde

11. Nicolai har 10 min

- a. Aktivitetsdag den 7. oktober aflyses formentlig. Ingen har tilmeldt sig.
- b. Nicolai er presset i vinterperioden. Der mangler akut en hjælpetræner. Punkt til næste bestyrelsesmøde.
- c. Alder skal rettes til 9-14 og ikke 8-14 på hjemmesiden.
- d. Svært og rekruttere medlemmer. JGI kontoret hjælper ikke det store.
- e. Invitation til julefrokosten kan ligges på hjemmesiden.

12. Evt.

- a. Agenda tilføjes med ca. tidsangivelser
- b. Mia koordinerer aktivitetsudvalget.
- c. Peter vil gerne invitere Zento og Birkerød til sparringstræning den 19. oktober inkl. ungdom fra klokken 18.
- d. Musikanlæg på som punkt til agendaen. Claus indhenter nogen tilbud.